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Z A P I S N I K  

 

29. sjednice Turističkog vijeća TZ općina Brdovec, Dubravica i Marija Gorica "Savsko Sutlanska dolina i 

brigi", održane u četvrtak, 13.2.2020. u 16,30 sati u prostorijama Turističke zajednice, Ilije Gregorića, 13, Brdovec. 

 

NAZOČNI: Marin Štritof, Mirjana Lipić, Jasna Bokan, Branko Dujmović, Ivica Stiperski, Marica Jančić 

 

NENAZOČNI: Zoran Hanzir, Stjepan Jakševac, Boris Horvat  

 

OSTALI NAZOČNI: Daniel Bukovinski i Maja Coner (pročelnici UO Općine Brdovec) 

 

Predsjedava: Marin Štritof, predsjednik TZ „Savsko sutlanska dolina i brigi“. 

 

Zapisničar: Daniel Bukovinski 

 

Predsjednik MARIN ŠTRITOF otvara sjednicu i predlaže slijedeći dnevni red:  
 

D n e v n i   r e d  

 

1. Analiza pristiglih prijava na natječaj za izbor i imenovanje direktora Turističkog ureda 

Turističke zajednice „Savsko-sutlanska dolina i brigi“ 

2. Izvješće Komisije za provedbu natječaja za izbor i imenovanje direktora Turističkog ureda 

Turističke zajednice „Savsko-sutlanska dolina i brigi“, 

3. Odabir i donošenje Odluke o imenovanju direktora/ice turističkog ureda Turističke 

zajednice temeljem provedenog natječaja, što je u skladu s člankom 18. t. 6. Zakona o 

turističkim zajednicama i promicanju hrvatskog turizma (NN 52/19) i člankom 26. t. 5. 

Statuta Turističke zajednice Savsko sutlanska dolina i brigi (Glasnik Općine Brdovec 1/11), 

4. Razno 

 

Nakon provedenog glasovanja dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

1. Točka: Analiza pristiglih prijava na natječaj za izbor i imenovanje direktora Turističkog ureda 

Turističke zajednice „Savsko-sutlanska dolina i brigi“ 

 

Predsjednik Turističkog vijeća Marin Štritof otvara sjednicu te započinje s prvom točkom analize kandidata 

prijavljenih na natječaj za imenovanje direktora Turističkog ureda Turističke zajednice SSDiB te utvrđuje kako su 

članovi Turističkog vijeća u dokumentaciji za ovu sjednicu primili prijave svih petero kandidata prijavljenih na 

natječaj kako bi detaljno iste mogli proučiti. Kao što sigurno znaju, prijavljeni su Željka Petrović, Petra Sambol, 

Ivana Dugandžić, Marijana Jurman Jerković te Vladimir Šinko. Napominje kako su se u obzir uzele sve prijave osim 

prijave kandidatkinje Dugandžić jer jednostavno ne zadovoljava uvjete.  

Nakon otvaranja rasprave, nazočni članovi su u raspravi zahvalili imenovanoj Komisiji na angažmanu i 

kvalitetno provedenoj proceduri izbora, odnosno selekciji prispjelih prijava kandidata. 

Članica Turističkog vijeća Jasna Bokun željela bi istaknuti kako je detaljno proučila zaprimljenu 

dokumentaciju odnosno prijave kandidata te uočila kako je kandidat Šinko zaista najkompetentniji od prijavljenih i 

slaže se s njegovim odabirom.  

Članica Mirjana Lipić napominje kako je također proučila dokumentaciju te smatra kako je kandidat Šinko 

najbolji izbor od prijavljenih kandidata i misli kako će uspješno obavljati ovaj posao. 

  

 

2. Točka: Izvješće Komisije za provedbu natječaja za izbor i imenovanje direktora Turističkog ureda 

Turističke zajednice „Savsko-sutlanska dolina i brigi“ 

 

Predsjednik vijeća Štritof opisao je tijek provedbe natječaja za izbor i imenovanje direktora TU TZ Komisije 

za provedbu natječaja za izbor i imenovanje direktora Turističkog ureda, - govori o broju prijavljenih kandidata, 

broju kandidata koji ispunjavaju uvjete natječaja, naveo je podatke o održanom razgovoru s kandidatima te razloge 

zbog kojih je tročlana Komisija jednoglasno predložila Vladimira Šinka za novog direktora Turističkog ureda. U 

nastavku detaljno obrazlaže tijek analize i odabira kandidata što je razvidno i iz ukupne dokumentacije i zapisnika sa 
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sjednica imenovane komisije kojom je on predsjedavao, a koja ukupna dokumentacija je na raspolaganju ovom 

Vijeću. Smatra važnim reći da kandidat Šinko zaista ima najviše radnom iskustva te najviše iskustva u turizmu od 

svih kandidata. Također, iz razgovora je vidljiva njegova zainteresiranost za ovo radno mjesto te se nada da ćemo 

imati više sreće nego u prethodna dva puta s obzirom na činjenicu kako su prethodne dvije direktorice vrlo brzo 

odustale od ove zahtjevne radne pozicije.  

 

Članica komisije Marija Jančić napominje kako je i ona suglasna s odabirom kandidata Vladimira Šinka te 

kako je on ostavio najbolji dojam. Smatra kako je njegovo radno i životno iskustvo jedna od najboljih referenci 

upravo za njegovo zapošljavanje. Ostale tri kandidatkinje nemaju takvog iskustva u struci i smatra kako je on bolji 

izbor.  

 

Članovi Vijeća govore kako su pregledali pristigle zapisnike sa sastanaka Komisije. Smatraju ovaj odabir 

dobrim uz konstataciju da novog direktora očekuje obiman posao i brojne aktivnosti te da će ih on, obzirom na svoju 

stručnost i znanje koje je obrazovanjem stekao, moći kvalitetno odrađivati, jasno uz podršku i pomoć osnivača 

Turističke zajednice, tj. općina Brdovec, Dubravica i Marija Gorica.  

Iz iznesenih diskusija nazočnih članova proizašao je prijedlog da se za direktora TU Brdovec izabere 

Vladimir Šinko iz Kraljevca na Sutli. 

Predsjednik Marin Štritof, nakon izvješća i pregleda dokumentacije, zahvaljuje sudionicima u raspravi te 

zaključuje ovu točku dnevnog reda. 

 

 

3. Točka: Odabir i donošenje Odluke o imenovanju direktora/ice turističkog ureda Turističke 

zajednice temeljem provedenog natječaja, što je u skladu s člankom 18. t. 6. Zakona o turističkim 

zajednicama i promicanju hrvatskog turizma (NN 52/19) i člankom 26. t. 5. Statuta Turističke zajednice 

Savsko sutlanska dolina i brigi (Glasnik Općine Brdovec 1/11).   

 

Turističko vijeće razmotrilo je prijave svih kandidata kao i prijedlog natječajne komisije. Na prijedlog 

Komisije, prijedlog imenovanja novog direktora je kandidat Vladimir Šinko. 

  

Načelnik Marin Štritof istaknuo je kako je bilo jako teško odabrati najboljeg kandidata, jer kako iskreno 

tvrdi, prošla dva izbora direktorica Turističke zajednice ne možemo smatrati uspješnim. 

 

Načelnica Marica Jančić ističe kako je najbitnije za novog direktora da ima snagu i volju za rad te da da svoj 

maksimalan doprinos i volju za rad i unaprjeđenje turističke ponude ove Zajednice. Kandidat Šinko jedini je izjavio 

kako je spreman staviti svoje vrijeme na raspolaganje i uložiti maksimalan trud u boljitak Turističke zajednice. 

 

Turističko vijeće složilo se s prijedlogom Komisije. 

 

Svaki od članova Turističkog vijeća je u raspravi po ovoj točki, kao i u prethodnoj točki, pozitivno se 

osvrnuo na kandidata Vladimira Šinka te podržao njegov odabir. 

 

Sukladno provedenom postupku Komisije te podnesenom Izvješću, Komisija za provedbu natječaja za izbor 

i imenovanje direktora Turističkog ureda Turističke zajednice „Savsko-sutlanska dolina i brigi“ predlaže Turističkom 

vijeću donošenje Odluke sukladno prethodnoj točki:   

 

Nakon pregleda sve dokumentacije o svim kandidatima kao i zapisnika sjednica imenovane Komisije, 

Turističko vijeće jednoglasno donosi Odluku da se za novog dirketora Turističkog ureda Turističke zajednice 

„Savsko-sutlanska dolina i brigi“ izabere i imenuje Vladimir Šinko.  

 

5. Točka: Razno 

 

Članica Turističkog vijeća Mirjana Lipić pita i napominje Vijeću kako je trenutno raspisan natječaj 

Zagrebačke županije za manifestacije te smatra važnim da se raspravi o tome koje manifestacije bi Turistička 

zajednica TZSSDiB prijavila na ovaj natječaj kako bismo ipak mogli ostvariti određeno sufinanciranje od strane 

županije. Naglašava kako postoje rokovi koji su dosta kratki.  

Predsjednik Štritof zahvaljuje članici Lipić na podsjetniku za ovaj važan natječaj te smatra kako treba 

dodatno raspraviti te donijeti zaključak koji projekti odnosno manifestacije bi se kandidirale na ovaj natječaj.  
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Nakon kraće rasprave s članovima Turističkog vijeća, donesen je zaključak koji iznosi predsjednik kako se 

na natječaj za sufinanciranje manifestacija Zagrebačke županije trebaju prijaviti manifestacije „Dan rijeke Save“ i 

„Berba u Mariji Gorici“.  

Štritof dalje navodi kako je zbog trenutne situacije u kojoj nemamo direktora potrebno odlučiti tko će raditi 

prijave na ove natječaje, hoće li to raditi Općine ili možda vanjski suradnici – konzultanti. No, on će razgovarati i s 

odabranim kandidatom o prijavama  za ove manifestacije jer postoje već standardizirani obrasci prijave od prošlih 

godina pa smatra kako i on može sudjelovati.  

 

             Nakon završene rasprave, predsjednik zaključuje ovu sjednicu 

 

/Sjednica je završila u 18,00 sati./ 

 

U Brdovcu, 13.2.2020.                                                

          

 

                                                           PREDSJEDNIK TZ SSDB 

 

                                                          Marin Štritof 

 

                                                                                         


